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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

2-4
Self Introduction-Work-Confidence
自我介绍-工作-自信心
My name is Angela.I was born in Singapore.At the age of five,I moved to Canada with my parents,but I continued to learn Chinese.I spoke Cantonese at home and Mandarin with Chinese friends at school.After finishing high school,I came to the US to study at the University of California at Berkeley.

我的名字叫安琪拉。我是出生于新加坡。大五岁的时候，我随着父母搬到加拿大，但是我仍然继续学习中文。我在家里讲粤语(广东话)，在学校跟中国来的(华人)朋友们是讲国语(普通话)。高中毕业(完成)后，我来到美国并在加州的柏克莱大学上课(学习)。

In my spare time,I like to jog and play tennis.I also keep a regular sleeping schedule from 11PM to 7AM.This way I know I will always have enough energy for the day.

当我有空闲的时候，我喜欢慢跑和打网球。我还保持着规律的睡觉时间，从晚上11点到早上7点。我知道这样子(这方法)我才能一直有足够的精力来应付一整天(的事情。)

I am confident in handling any challenge;I have the technical background to understand and learn everything I need.I believe my experiences in the pas and my multi-lingual background will give me the edge to do the job better than anyone else.

我对于应付任何挑战都充满信心;我有(良好的)技能基础(背景)让我可以理解和学习所有需要的东西。我相信我过去的经历和我的多种语言能力(背景)，将会是我的王牌(利器)，让我可以把工作做的比任何其他人更好。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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